



## 2020-2021 年度中一自行分配學位申請

由於疫情關係，為保障申請人及員生健康，本年度中一自行分配學位申請面試將改以網上形式進行。因此，有關面試安排及評分準則有以下修訂：

評分項目	分數比例
教育局所提供之「申請學生成績次第名單」	50%
申請人之個人簡介影片 (請於 3 月 11 日 (星期四) 下午 2 時或以前到以下連結上載： <a href="https://forms.gle/xHJJ9xJhcD3eKEfZ8">https://forms.gle/xHJJ9xJhcD3eKEfZ8</a> 可上載檔案或影片連結)	10%
申請人之網上實時面試表現 (3 月 13 日 (星期六) 以 Zoom 進行)	30%
其他： 如申請人之操行、課外活動、校內及校外服務、獎項 及任何能反映考生多元智能 (包括音樂智能、運動智能、 語文智能等) 的資料	10%

本校於 2021 年 3 月 3 日寄出面試信函予所有申請人，詳列個人簡介影片及網上實時面試等詳情，敬請留意。如申請人於 3 月 8 日仍未收到信函，請與校務處職員聯絡 (電話 26917217)。

謝謝！

二零二一年三月三日

沙田培英中學  
沙田禾輦邨  
電話：26917217  
傳真：26020411



**SHATIN PUI YING COLLEGE**

Wo Che Estate, Shatin, N.T.  
TEL:26917217  
FAX:26020411

3<sup>rd</sup> March 2021

### Secondary One Discretionary Place (2020-2021)

To prevent the spread of COVID-19 and to protect the health of applicants, parents and members of staff, our school will adopt the following interview arrangements and assessment criteria for Secondary 1 Discretionary Places Allocation (2021-2022):

Evaluation Criteria	Weighting
Rank order of the applicant's academic performance provided by the EDB	50%
The applicant's self-introduction video (Please upload the video before 2 p.m. on 11th March 2021 (Thursday)). The video file or URL should be uploaded to: <a href="https://forms.gle/xHJJ9xJhcD3eKEfZ8">https://forms.gle/xHJJ9xJhcD3eKEfZ8</a>	10%
The applicant's performance in the online interview (conducted via Zoom on 13 <sup>th</sup> March 2021 (Sat))	30%
Others (including the applicant's conduct, extra-curricular activities, service to the school or to the community, awards, evidence of athletic or artistic achievements, ability to speak other languages, etc.)	10%

Letters providing details on the Online Interview and how to upload the self-introduction video will be sent to all applicants on 3<sup>rd</sup> March 2021. If you do not receive the letter by 8<sup>th</sup> March 2021, please contact the School Office at 2691 7217.